
STANOWISKO 

RADY GMINY SANNIKI 

z dnia 23 lutego 2016 r. 

W sprawie zamiaru podzialu statystycznego Wojew6dztwa Mazowieckiego. 

§ 1.1. Rada Gminy Sanniki zdecydowanie popiera propozycjtt w sprawie 
podzialu Wojew6dztwa Mazowieckiego na dwie jednostki statystyczne. 

2. Uznajemy, ze optymalnym i jedynym rozwiqzaniem problemu 
Wojew6dztwa Mazowieckiego w kontekscie mozliwosci skorzystania z 
Funduszy Europejskich w ramach Polityki Sp6jnosci po roku 2020 jest podzial 
na dwie jednostki statystyczne NUTS 2. 

§ 2. Rada Gminy Sanniki upowaznia Przewodniczqcq Rady do przekazania 
niniej szego stanowiska : 

1) Prezydentowi RP; 
2) Prezesowi Rady Ministr6w; 
3) Maiszalkowi Senatu RP; 
4) Marszalkowi Sejmu RP; 
5) Eurodeputowanym z wojew6dztwa mazowieckiego; 
6) Poslom i Senatorom z wojew6dztwa mazowieckiego ; 
7) Wojewodzie Mazowieckiemu; 
8) Samorzqdowi Wojew6dztwa Mazowieckiego; 
9) Samorzqdom powiatowym i samorzqdom gminnym z terenu 

wojew6dztwa mazowieckiego; 
10) Mieszkancom wojew6dztwa mazowieckiego - za posrednictwem 

srodk6w mas owego przekazu. 
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UZASADNIENIE 

Podzial Wojewodztwa Mazowieckiego na dwie jednostki statystyczne 
NUTS 2 jest optymalnym rozwiq.zaniem. 

Jest gwarantem w miary mozliwosci rownomiemej dystrybucji srodkow 
finansowych z Funduszu Europejskiego w ramach Polityki Spojnosci po roku 
2020 na wszystkie jednostki administracyjne w wojewodztwie mazowieckim, co 
gwarantuje takZe zrownowazony rozwoj calego regionu Mazowsza. 
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